
Jegyzıkönyv 
 
Készült Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. február 2-án tartott 
képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
                       Kiss György-alpolgármester 
                       Budán Melinda 
                       Jankó Gyula 
                       Kis Fonai Zoltánné 
                       Révész Jenı- képviselık 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
                       Kovács Katinka – gyakornok 
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket. 
Megállapítja, hogy a testület határozatképes, mivel 6 fı képviselıbıl 6 fı jelen van. Ismerteti 
a napirendi pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat nincs a testület az 
alábbi napirendeket tárgyalja.  
 
Napirendek:  
 

1. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésérıl  
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester,  
 

2. A 2010. évi közfoglalkoztatási tervrıl 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

3. 2010. évi üléstervrıl  
           Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester,  
 

4. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl beszámoló 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

5.  Szociális ügyek beadott segélykérelmek –zárt ülésen 
     Elıadó: Budánné  Simonfalvi Katalin- polgármester 

 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésérıl  
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármest 
 
 

 - Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester : elmondja, hogy az anyagot mindenki 
megkapta, néhány helyen  a teljesített adatokat is feltüntettük, hogy könnyebb legyen az 
összehasonlítani. Halastó bérbeadása még benne maradt a bevételeknél, még nem döntötte 
el a testület mi legyen vele,  adót nem emel a testület. Állami támogatások jelentısen 
csökkenek, TEKI, CÉDA pályázati lehetıség megszőnik. Utakra, hidakra önerıbıl lehet 
majd költeni, jó lenne a  Széchenyi és Veres Péter utca kátyúzását megoldani. 
Szemétszállítás emelkedett 10%-kal.  Háziorvosnak valószínőleg kell egy laptop, EKG-t 
is szeretne és nyomtatót is.  Székelykeresztúron lesz az idei Keresztúron találkozója, oda 
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jó lenne elmenni, erre jelentıs összeget terveztek. Sok az átadott pénzeszköz is, pl. 
Óvodánál, itt talán  létszám probléma is van, dolgozói és gyermek létszám is.  Polgárırség 
kapott gépjármővet, annak ellenére alig vannak a településen.  

 
 

 - Révész Jenı- nem javasolja  a polgárırség támogatását, sıt javasolja, hogy az 
Együttmőködést mondja fel a testület, amit korábban kötött velük.  

  
 - Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester:  A kútra egyelıre nem terveztek be semmit, 
mivel a  vis maiort szeretnénk beadni erre. Mővelıdési ház pályázat újból beadásra került, 
az került ide kiadásként és bevételként is.   

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  

 
3/2010./II.2./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete kéri a körjegyzıt és a 
polgármester, hogy a 2010. évi költségvetési rendeletet az intézményi 
költségvetések után terjessze be a testület elé elfogadásra.  
 
Határidı. 2010.02.28.  
Felelıs: polgármester, körjegyzı 
 

 
2. A 2010. évi közfoglalkoztatási tervrıl 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy rengeteg a munkanélküli, 
RÁT-os , de  hiába van 56 fı,  nehéz kiválasztani a megfelelı embert és megfelelı munkát 
adni nekik. A tervet jóváhagyás elıtt meg kell küldeni a Munkaügyi Központnak.  

  
- Révész Jenı:  a közcélúak mellé kell egy olyan  ember aki irányítja ıket. Állami cégekkel 

is lehetne egyeztetni, pl. Kapos -  folyó melletti tisztítási munkákba be tudnának segíteni, 
bárhol. 

 
Kaposkeresztúr önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
4/2010./II.2/ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2010. évi 
közfoglalkoztatási tervét véleményeztetésre elküldi a  Munkaügyi Központnak.   
A vélemény beérkezése után dönt a terv végleges elfogadásáról. 
 
Határidı: 2010. 02.15. 
Felelıs: polgármester, körjegyzı 
 

 
 



 3 

3. 2010. évi üléstervrıl  
           Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester,  
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz az ülésterv elfogadására, ha 

nincs más javaslat.  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
5/2010./II.2/ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2010. évi üléstervét a 
mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 

4. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl beszámoló 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester az alábbi tájékoztatást adja az elızı ülés óta 
történtekrıl:  

     
- A kútra keresik a megoldásokat, pályázatot is készítik.  
- A  játszótérnél is meg kell nézni, hogy mi a helyzet, elindulhat –e végre a terület 

esetleges megvásárlása, vagy ajándékozás? 
  
- Révész Jenı: Rákópusztai vízmővel mi  a helyzet? 

 
-  Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester : közkifolyóhoz kérnek egy órát, 

számlareklamáció elindult, folyamatos. 
 

- Révész Jenı: A Polgárırséggel kapcsolatban elmondja, hogy  2 fı van helyben, tavaly 
júniusban adtak utoljára szolgálatot, és most ahogy megkapták a kocsit. Nem javasolja 
a támogatásukat továbbra sem. Helyiekbıl alakulna egy csapat az lenne jó, de nem 
engedik mert már van egy, ezért kellene a korábban kötött megállapodást az 
önkormányzatnak felmondania.  Úgy gondolja, hogy  nem megfelelıen viselkednek 
azok akik nem helyiek. 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: ha kérnek támogatást, akkor van rá keret, 

ez nem automatikusan jár. 
 

- Révész Jenı: Elmondja, hogy  többször kihívták a rendıröket fölöslegesen, mert nem 
ismerték a helyieket, amikor meg kellett nem jöttek ki.  Tájékoztatja a testületet arra 
vonatkozóan, hogy mint mezıır várhatóan novemberben elmegy nyugdíjba. 

 
 
 
 



 4 

 
 
A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  

 
K.m.f. 

 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                             Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                      körjegyzı 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


